

Title (en)  
Rack.

Title (de)  
Ablage.

Title (fr)  
Tablette.

Publication  
**EP 0313970 A1 19890503 (DE)**

Application  
**EP 88117361 A 19881019**

Priority  
DE 3736737 A 19871030

Abstract (en)

The rack has a bottom part (1), a top part (2), which can be pushed onto said bottom part, and a resiliently mounted connection member (11) for connecting the two parts. An anti-theft safeguard against unauthorised removal of the top part (2) from the bottom part (1) provides for the connection member (11) to be fitted with a shoulder (31) which projects into a hollow (9) in the bottom part (1) and for a locking mechanism, which is likewise arranged in the hollow (9), to be assigned to the shoulder (31), which locking mechanism can be actuated from the outside only using a tool. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Ablage mit einem Unterteil (1), einem auf dieses aufschiebbaren Oberteil (2) und einem federnd gelagerten Verbindungsorgan (11) zum Verbinden der beiden Teile. Eine Diebstahlsicherung gegen unbefugtes Abziehen des Oberteils (2) vom Unterteil (1) sieht vor, das Verbindungsorgan (11) mit einem in einem Hohlraum (9) des Unterteils (1) ragenden Ansatz (31) zu versehen und dem Ansatz (31) einen ebenfalls im Hohlraum (9) angeordneten Verriegelungsmechanismus zuzuordnen, der von außen nur mit einem Werkzeug betätigt werden kann.

IPC 1-7  
**A47K 1/08**

IPC 8 full level  
**A47K 1/08** (2006.01); **A47K 1/09** (2006.01); **A47K 5/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**A47K 1/09** (2013.01 - EP US); **A47K 5/04** (2013.01 - EP US); **A47K 2201/025** (2013.01 - EP US); **Y10T 403/599** (2015.01 - EP US);  
**Y10T 403/604** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)  
• [A] DE 3105185 A1 19820902 - WILKE RUDOLF  
• [AD] DE 2535894 A1 19770217 - WILKE RUDOLF

Cited by  
EP0861627A3; EP0861627A2; US11385435B2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0313970 A1 19890503**; **EP 0313970 B1 19920429**; AT E75384 T1 19920515; DE 3736737 A1 19890511; DE 3870574 D1 19920604;  
US 5013001 A 19910507

DOCDB simple family (application)  
**EP 88117361 A 19881019**; AT 88117361 T 19881019; DE 3736737 A 19871030; DE 3870574 T 19881019; US 26317888 A 19881027